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Jaarverslag 2023

Bestuurszaken
Tijdens Koningsdag 2023 heeft voorzitter Harry Minnee afscheid genomen. Vanwege zijn
grote verdienste voor de Oranjevereniging is Harry benoemd tot ere-voorzitter. In Willem
van Duijn is een nieuwe voorzitter gevonden. Vooruitlopend op de start van zijn
voorzitterschap heeft Willem een periode meegelopen met de bestuursvergaderingen.

Onder de toezegging door het bestuur dat een nieuwe secretaris zal worden aangesteld,
heeft Wim van de Ven ook in 2023 de secretariële werkzaamheden en aanvraag van de
vergunning voor de Koningsdag opgepakt. In het najaar 2023 is een nieuw bestuurslid
gevonden, die bereid is gevonden de functie van secretaris op zich te nemen. Vanwege de
voorbereidingen van Koningsdag 2024 is de bestuurs- en functiewisseling direct in
september 2023 geeffectueerd.

PR en sponsoring
In maart 2023 is de PR-commissie gestart. Deze commissie heeft als specifieke taken om te
zorgen voor beheer van relaties, websites en social media. Ook neemt de commissie het
maken van de feestgids voor haar rekening en zal worden gewerkt aan een nieuwsbrief.

De sponsorcommissie heeft verdere stappen genomen om de sponsoren te behouden en
nieuwe te vinden. Onder meer door de succesvolle eerste haringparty.

Ook is aandacht besteed voor het verkrijgen en behouden van vrijwilligers

Activiteiten
Koningsdag
Nagenoeg het hele reguliere programma kon worden uitgevoerd. Daarbij stond de
kermis ‘gewoon’ weer op het parkeerterrein in de  Zuidduinen. Met de gemeente was
gesproken om de Kermis te verplaatsen naar het parkeerterrein Noordduinen, maar dat
is uitgesteld naar 2024. Verder was het weer als vanouds, waarbij de
weersomstandigheden ook goed meewerkten. De dag is zonder noemenswaardige
problemen verlopen.

Katwijksche Haringparty
Verder is er voor de sponsoren weer een Haringparty georganiseerd. De locatie was het
Andreashofje en het was een groot succes. De Oranjevereniging heeft de faciliteiten ook
aan de gemeente ter beschikking gesteld voor een eigen haringparty.

Kerstboom
Rond de kerst is weer een grote kerstboom op het Andreasplein geplaatst.



2

Huisvesting
De gesprekken over een ruimte waarvan de Oranjevereniging eigenaar is, lopen al jaren.
Eerste inzet is de aankoop van de huidige loods aan de Schoolstraat. De gesprekken
hierover met de gemeente zijn geïntensiveerd.  Dit heeft geleid tot een doorbraak, waarbij
het college heeft aangegeven bereid te zijn de loods aan de Oranjevereniging te verkopen.

De bedoeling is om het pand na aankoop uit te breiden met een verdieping. De ruimte op de
verdieping is bedoeld als verenigingsruimte voor eigen activiteiten, maar biedt daarnaast
ook de mogelijkheid van verhuur aan andere verenigingen.

In 2024 zal het proces van aankoop en verbouwing worden vervolgd.


